## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 17 January 2023 (Tuesday) 日期 : 2023 年 1 月 17 日(星期二)

Time : 10:00 a.m. 時間 : 上午 10 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點 : 香港中環統一碼頭道 38 號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

2. Question on the obstruction of traffic on the southbound lane of Yu Tung Road (the section from Tung Chung Police Station to Yu Tai Court) caused by various works projects

(Paper T&TC 1/2023)

有關多項工程阻塞裕東路南行線(東涌警署至裕泰苑一段)交通的提問(文件 T&TC 1/2023 號)

3. Question on the frequent occurrence of traffic accidents in Tung Chung

(Paper T&TC 5/2023)

有關東涌經常發生交通意外的提問(文件 T&TC 5/2023 號)

4. Question on the progress of the addition of en-route stops at Yat Tung Estate for the New Lantau Bus route no. B6

(Paper T&TC 2/2023)

有關在逸東邨增設新大嶼山巴士 B6 號線中途站的進展的提問(文件 T&TC 2/2023 號)

5. Question on the resumption of use of a bus stop

(Paper T&TC 4/2023)

有關恢復使用已棄用巴士站的提問

(文件 T&TC 4/2023 號)

6. Question on the safety of pedestrians crossing Chung Yan Road

(Paper T&TC 3/2023)

有關松仁路行人過路安全的提問

(文件 T&TC 3/2023 號)

- 7. Any Other Business 其他事項
- 8. Date of next meeting 下次會議日期